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Concept 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Samenleving 

d.d. 26 november 2020 
 

Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet. 
 
Aanwezig: 

 
Voorzitter: 
 

 
de heer. S. Vliegen 
 

 Commissie-/ 
raadsleden: 

dhr. W. van Dinther (DV), dhr. L. Handels (DV), mw. S. Swieringa (DV), 
dhr. J. Zinzen (VA), dhr. L. Sporck (VA), mw. P. Crombag (CDA), mw. M. 
Wetzels (CDA), dhr. L. Vliegen (PvdA) en mw. M. Treur-Frumau (VVD) 

 Raadsleden dhr. R. Stoffels (PvdA) en dhr. R. Op den Camp (Fractie Op den Camp) 
   
 Collegeleden: wethouders Thomas, Braun, Verbraak en Coenen en burgemeester 

Houben 
 

 Plv. Griffier: mw. A. Hoven 
   
 Ambtelijke/externe 

ondersteuning: 
Dhr. C. Janssen, mw. M. van Ooijen, dhr. P. Meissenberg, mw. K. Thoma 
en dhr. F. Meijerink     

Afwezig/ 
afgemeld: 

 Dhr. C. Faessen 

   

1. OPENING 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
1.1 Afmeldingen 

De heer Faessen heeft zich afgemeld. 
1.2 Mededelingen  

Er zijn geen mededelingen. 
1.3 Insprekers 

Er zijn geen insprekers. 
 

2. VASTSTELLEN  

2.1 Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2.2 Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 30 januari 2020 
De besluitenlijst van de vergadering van 30 januari 2020 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. RAADSVOORSTELLEN 

3.1 Najaarsrapportage 2020 
 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
1. In te stemmen met de voorgestelde begrotingswijziging in de Najaarsrapportage 2020; 
2. In te stemmen met de genomen maatregelen in het kader van Covid-19. 
 
De behandeling van de Najaarsrapportage 2020 wordt ondersteund door een presentatie. 



2 

De beantwoording van de vragen wordt gedaan door de wethouders Braun, Coenen en Thomas, 
burgemeester Houben, dhr. C. Jansen en mw. M. van Ooijen. 
 
De heer Janssen zegt namens het college toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Op den Camp 
zal een raadsinformatiebrief over het ontwikkelingsprogramma Middengebied op korte termijn volgen. 
 
Burgemeester Houben zegt toe: dat hij middels een raadsinformatiebrief de situatie met betrekking tot het 
Integraal Ondermijningsbeeld Voerendaal daar waar mogelijk nader zal belichten. 
 
De heer Janssen beantwoordt en zegt namens het college toe: naar aanleiding van vragen van de heren 
Sporck en Zinzen over de uitvoering van de Archiefwet is vastgesteld dat de problemen zijn veroorzaakt 
door het voeren van een hybride archief. Documenten komen zowel via de post als ook digitaal de 
organisatie binnen en worden ook zo behandeld. Deze stukken worden dan meerdere keren opgeslagen. 
Daarbij is dan uit het oog verloren welk document het origineel is. Dat maakt dat er nog een achterstand is 
en er een grote inspanning nodig is om die weg te werken. 
Naast het wegwerken van de achterstand is het noodzakelijk om ook de bron aan te pakken. Naar 
aanleiding van rapportage van de archiefinspecteur wordt in 2021 een begin gemaakt met het aanpakken 
van de bron. Dit zal betekenen dat alle processen digitaal gemaakt worden en een eenduidige opslag van 
documenten zal worden ingevoerd. 
Daar is geld voor nodig; ook om de huidige opslag conform de wet te kunnen vernietigen. Dit is een plicht 
die voorkomt uit de Archiefwet. De bedragen die door de heer Sporck in zijn vraagstelling worden genoemd 
zijn correct (€ 115.300). 
Kort samengevat komt het erop neer dat de oude stukken worden weggewerkt en de processen opnieuw 
worden ingericht.  
In 2021 zal een themabijeenkomst over dit onderwerp zal worden georganiseerd waarbij de constateringen 
en de gekozen oplossingen door het college worden gepresenteerd. 
 
Wethouder Thomas zegt toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Zinzen zal de presentatie van het 
Woningbehoefteonderzoek 2019 nogmaals beschikbaar worden gesteld. 
 
Wethouder Braun beantwoordt als volgt: naar aanleiding van een vraag van de heer Sporck over de 
genoemde maatregelen op pagina 7 van de Najaarsrapportage, met name het uitstel van de lokale 
belastingen en uitstel/kwijtschelding van huurbetalingen. De maatregel met betrekking tot het opschorten 
van de lokale belastingen komt voort uit eerder gemaakte afspraken met BsGW1.  
De maatregel met betrekking tot het kwijtschelden van de huur heeft betrekking op een ondernemer (De 
Borenburg). Gedurende de landelijk opgelegde sluiting van de horeca is de huur kwijt gescholden. 
 
Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Wetzels is toegezegd dat het verslag een uitleg zal geven 
over de gebruikte afkorting VIA (op pagina 28 van de presentatie): 
VIA = Verbindingspunt Informatie en Advies verwarde personen 
Het VIA is een pilot voortvloeiend uit de ‘Bouwstenennotitie aanpak personen met verward gedrag’. 
Partners, zoals politie, OM en gemeenten concludeerden dat er nog een hiaat is in de aansluiting van de 
lokale justitiële keten en de zorgketen. Voor het organiseren van een optimalere verbinding tussen ‘Zorg en 
Straf’ m.b.t. verwarde personen heeft Sittard-Geleen invulling gegeven door middel van het VIA. De pilot 
loopt tot eind 2021 en wordt met behulp van het Ministerie van Justitie en Veiligheid opgezet en 
gefinancierd.  
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 
 
 

3.2 Wijziging Belastingvoorstellen 2021 
 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit:  
In te stemmen met de volgende belastingverordeningen 2021: 
- Verordening op de heffing en de invordering van onroerende-zaakbelastingen 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van afvalstoffenheffing 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van rioolheffing 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van hondenbelasting 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van toeristenbelasting 2021; 

                                                                 

1 Raadsinformatiebrief Economische steunmaatregelen coronacrisis d.d. 31 maart 2020 
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- Verordening op de heffing en de invordering van lijkbezorgingsrechten 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van marktgelden 2021; 
- Verordening op de heffing en de invordering van leges 2021; 
- Verordening op de kwijtschelding gemeentelijke belastingen 2021. 
 
 
Wethouder Braun beantwoordt de gestelde vragen. 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van een vraag van mevrouw Crombag dat hij de raad 
schriftelijk zal informeren over de gevolgen van de uniformering van de tarieven voor de afvalstoffenheffing 
voor de inwoners van onze gemeente. 

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

 
 
3.3 2e Begrotingswijziging 2020 GR WOZL en GR WSP  

 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
De raad besluit om: 
- Een positieve zienswijze uit te brengen ten aanzien van de 2e begrotingswijziging GR WOZL; 
- Een positieve zienswijze uit te brengen ten aanzien van de 2e begrotingswijziging GR WSP Parkstad; 
- De begroting 2020 van Voerendaal conform de 2e begrotingswijziging van GR WOZL en GR WSP  
 Parkstad bij te stellen. 
 
Wethouder Coenen beantwoordt de gestelde vragen. 
 
Wethouder Coenen zegt toe: naar aanleiding van vragen van de heren Handels en Zinzen zal een 
raadsinformatiebrief worden opgesteld die ingaat op de tweede golf van de corona-compensatie en de 
gevolgen daarvan voor onze gemeente. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

 
 
3.4 Aansluiting GR Veiligheidsregio bij Werkgeversvereniging Samenwerkende Veiligheidsregio’s 
 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit:  
Geen wensen en bedenkingen in te brengen ten aanzien van het voornemen van het Algemeen Bestuur 
van de gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio Zuid-Limburg om deel te nemen in de 
Werkgeversvereniging Samenwerkende Veiligheidsregio’s (WVSV). 
 
Het raadsvoorstel behoeft geen nadere toelichting en de beraadslaging wordt gesloten. 
 
 

3.5 Vaststellen Algemene Plaatselijke verordening 
 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
- De Algemene plaatselijke verordening gemeente Voerendaal 2020 vast te stellen; 
- De Algemene plaatselijke verordening gemeente Voerendaal 2018 in te trekken. 
 
Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van mevrouw Thoma. 
 
Mevrouw Thoma zegt namens het college toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Op den Camp 
zal worden nagegaan welke privacy regels in acht worden genomen in geval van cameratoezicht. 
 
Mevrouw Thoma zegt namens het college toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Op den Camp 
zal worden nagegaan hoe demonstratie vechtsportwedstrijden vallen onder de vergunningplicht van de 
Apv. 

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 
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3.6 Toetreden gemeente Mook en Middelaar tot BsGW 
 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
De raad verleent het college toestemming om te kunnen besluiten tot instemming met 
het verzoek van de gemeente Mook en Middelaar als bedoeld in artikel 30, eerste lid 
van de GR BsGW, tot toetreding tot de GR BsGW per 1 januari 2021 ten behoeve van 
de volledige uitvoering van de heffing en de invordering (inclusief wet WOZ) van de 
gemeentelijke belastingen van Mook en Middelaar. 
 
Het raadsvoorstel behoeft geen nadere toelichting en de beraadslaging wordt gesloten. 
 

 

4. TER RAADSINFORMATIEBRIEVEN 

 
4.1 Raadsinformatiebrief Lokaal educatieve agenda 2019-2022 
 

Wethouder Braun beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van mevrouw Van Ooijen. 
 
4.2 Raadsinformatiebrief Laaggeletterdheid 
 

Wethouder Braun beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van mevrouw Van Ooijen. 
 
4.3 Raadsinformatiebrief Gezondheid, Sport en Vitaliteit 
 

Wethouder Braun beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van mevrouw Van Ooijen. 
 

Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van een vraag van mevrouw Truer na te gaan welke 
doelstellingen de gemeente wil hebben bereikt na het uitvoeren van de acties uit het Sportakkoord  
Voerendaal. 

 
 

5. INFORMATIEF 

 
5.1 Wethouder Braun deelt mee dat de GR BsGW met ingang van 1 januari 2021 een nieuwe directeur krijgt in 

de persoon van de heer Noël Lebens. Hij volgt daarmee de heer Jan Willemsen op die op dat moment met 
pensioen gaat. 

 
5.2 Mevrouw Truer vraagt naar een actuele stand van projecten die mogelijk een financieel gevolg hebben. 

Wethouder Braun antwoord dat hem geen projecten bekend zijn met een financieel nadeel en verwijst voor 
de voortgang van de projecten naar de Najaarsrapportage 2020. 

 
 

6. SLUITING 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur. 


